
 

   
 

 

Actuele vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente 
Nijmegen conform artikel 39 van het Reglement van Orde 
 
Betreft:  sluiting NXP fabriek  
 
Nijmegen, 21 mei 2025 
 
Geacht college, 

Wij zijn geschrokken van het nieuws dat NXP heeft aangekondigd dat de fabriek in Nijmegen gaat 
sluiten. Deze werkgever die hier al decennialang gevestigd is sluit uiterlijk in 2037, maar dat kan ook 
eerder zijn. Bij NXP Nijmegen werken momenteel 1700 mensen. Hier worden niet alleen chips 
gemaakt, maar wordt ook ontwikkeling en onderzoek gestimuleerd. Voor de werknemers is de klap 
het grootst. Met het sluiten van de fabriek dreigen 1700 werknemers hun baan te verliezen. Voor 
Nijmegen betekent dit niet alleen verlies van banen, maar ook een klap voor de lokale economie.  

De PvdA Nijmegen, de Nijmeegse VVD, SP, ODV , CDA Nijmegen en de Stadspartij Nijmegen maken 
zich zorgen over de gevolgen van de sluiting. NXP speelt een cruciale rol in de lokale economie. Als 
behoud van de banen niet lukt, verdienen medewerkers preventieve ondersteuning en begeleiding 
naar ander werk. Daarnaast zullen toeleveranciers en dienstverleners die afhankelijk zijn van de 
fabriek eveneens getroffen worden, wat een bredere economische impact gaat hebben.  Naast deze 
economische impact heeft de sluiting van NXP sociaal-maatschappelijke gevolgen omdat het bedrijf 
samenwerkt met onderwijsinstellingen en maatschappelijke organisaties.  
De sluiting is gepland tussen nu en 2037, maar mogelijk eerder. Deze periode biedt de mogelijkheid 
voor de stad en de regio om zich voor te bereiden. Door te investeren in herstructurering, 
omscholing van personeel en het aantrekken van nieuwe bedrijven kan de negatieve impact mogelijk 
worden beperkt. 

De fracties hebben  naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Wanneer was het college op de hoogte van de vertrekplannen van NXP? Wat heeft het 
college gedaan om een vertrek tegen te gaan? Hoe reflecteert het college op het contact 
omtrent de woningbouw op de Winkelsteeg en ziet het college een samenhang tussen het 
vertrek van NXP, de gebiedsontwikkelingen en het vestigingsklimaat? 

2. Met het vertrek van NXP verdwijnt veel werkgelegenheid juist ook voor praktisch geschoolde 
werknemers en het mogelijke verlies van 1700 banen raakt ook de ambitie van het college 
om 3000 banen te realiseren in de Winkelsteeg. Wat gaat het college doen om deze 
werkgelegenheid op peil te houden in onze stad? Wat gaat het college doen om deze 
mensen preventief te ondersteunen en naar ander werk te begeleiden zodat een mogelijke 
financiële en persoonlijke klap beperkt blijft? Is het college bereid om NXP aan te spreken op 
de verantwoordelijkheid voor deze medewerkers, en zichzelf in te zetten voor een sterk 
sociaal plan? 



 

   
 

3. Is het college actief in gesprek met andere bedrijven over hun toekomstplannen, behoeften 
en ontwikkelwensen? Zo ja, wat doet het college richting andere bedrijven die dreigen te 
vertrekken?  Zo nee, is het college bereid om actief het gesprek met bedrijven op te zoeken? 

4. NXP is een belangrijke pijler onder de economische sector ‘high tech’. Hoe gaat het college 
zich inspannen om ondanks het vertrek van NXP deze sector sterk te houden? Is het college 
al in gesprek met NXP of bereid tot gesprek op korte termijn voor behoud van de research & 
development afdeling in Nijmegen? Is het college bereid in deze gesprekken ook de hele high 
tech sector in de regio te betrekken? 
 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

 

Adam Galijasevic en Zino Duckers( gemeenteraadslid en fractievolger PvdA Nijmegen), Sanne 
Buursink de Graaf(VVD Nijmegen), Jeanette Geers(gemeenteraadslid SP Nijmegen), Michelle van 
Doorn(ODV), Delano van Luik (CDA Nijmegen), Rosalie Thomassen en Jelle de Poorter(Stadspartij 
Nijmegen) 

  


